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Nog voor hij de eed aflegde als premier van de paars-groene regering, stond Alexander De Croo erom 
bekend wel eens een loopje te nemen met de waarheid. Dat is tijdens zijn premierschap niet veranderd.

In 2019 pleitte De Croo voor een paars-gele regering, ‘sober en met minder 
gekibbel’. Het premierschap was voor hem uit den boze. Amper een jaar later 
legde hij de eed af als premier van een paars-groene regering.

De Belgische werkzaamheidsgraad blijft
steken op 72 procent. De regering-De Croo
heeft nog geen enkele maatregel genomen 
om dat cijfer te verhogen. 

Amper (afgerond) een vijfde van het tekort is van de 
deelstaten. Drie vierde is van de federale overheid. Daarnaast 
zit ook een klein deeltje bij de gemeenten. Bovendien is meer 
dan 80 procent van alle schulden federaal.

De regering-De Croo is een kwart duurder dan 
de regering-Michel, met meer ministers en een 
recordaantal kabinetsmedewerkers.  

De hervorming van de btw op energie is helemaal niet 
budgetneutraal. Ze slaat een bijkomend gat in de begroting 
van liefst 750 miljoen euro. Staatssecretaris van Begroting 
Eva De Bleeker en de N-VA hadden dus gelijk.

Een ‘intentieverklaring’ is geen akkoord. De 
deal met Engie biedt geen enkele garantie, de 
onzekerheid over de energiebevoorrading blijft.

Netbeheerder Elia waarschuwt dat we tegen 2025 afstevenen op een capaciteits- 
tekort van 3.600 megawatt. Zelfs als er twee centrales openblijven, compenseren 
we maar de helft daarvan.

Zelfs het expertenrapport van de 
regering bevestigt dat dit niet het 
geval was. Werklozen en inactie-
ven werden overgecompenseerd. 
Terwijl de werkende middenklasse 
koopkracht verloor.

Zwembad De Druppelteen blijft open
De energiecrisis en de in� atie hingen als een molensteen om de nek van het 
Kapelse bestuur en het voortbestaan van het zwembad De Druppelteen hing 
aan een zijden draadje. Moeizame onderhandelingen met de gemeente Willebroek 
leidden – gelukkig! – tot een akkoord dat het voortbestaan van ons zwembad 
verzekert tot einde 2025. 

Jaarlijks verlies van 700.000 euro 

De energiecrisis hakt er stevig in. Ook 
voor de gemeente. De exploitatiekosten 
van het zwembad zijn door een vervier-
voudiging van de gas- en elektriciteits-
prijzen en door een enorme stijging van 
de personeelskost geëxplodeerd. Het 
jaarlijkse verlies van het zwembad steeg 
daardoor van 450.000 euro naar meer 
dan 700.000 euro. Het zwembad wordt 
beheerd en uitgebaat door de Project-
vereniging WIKA, een intergemeente-
lijke samenwerking tussen Willebroek 
en Kapelle-op-den-Bos. 

Onderhandelen met Willebroek 

Burgemeester Huysmans: “Het oor-
spronkelijke contract vermeldde dat de 
gemeente Willebroek maximaal 198.000 
euro ten laste zou nemen en dat onze 
gemeente zou instaan voor het resterende 
bedrag. Door de sterke stijging van de 
kosten zou onze gemeente jaarlijks 
ongeveer een half miljoen euro moeten 
ophoesten, bovenop het voorziene exploi-
tatiebudget. Dat kan Kapelle niet alleen 
dragen en nieuwe onderhandelingen met 
Willebroek drongen zich op.” Daarom 
startten burgemeester Huysmans en 
schepen van Financiën Van de Voorde 
de onderhandelingen. Die verliepen 
moeizaam en de deadline van midden 
december 2022 kwam steeds dichterbij. 
Gelukkig konden we de gemeente 
Willebroek overtuigen en gingen zij 
akkoord met een substantiële verhoging 
van hun bijdrage. 

Degelijk akkoord én intentieverklaring

De moeizame onderhandelingen hebben 
uiteindelijk geleid tot een goed akkoord 
dat het voortbestaan van ons zwembad 
verzekert tot eind 2025. Beide gemeenten 
engageren zich om elk 375.000 euro bij 
te dragen aan projectvereniging WIKA. 
“En als kers op de taart tekenden we een 
intentieverklaring waarin staat dat beide 
gemeenten na 2025 alles in het werk zul-
len stellen om een duurzame uitbating 
van het intergemeentelijk zwembad te 
verzekeren”, zegt de burgemeester.

Beste Kapellenaar

Voor de derde maal op rij hebben we 
een bewogen jaar achter de rug. In 
de nasleep van corona, werden we in 
2022 geconfronteerd met de oorlog 
in Oekraïne, een energiecrisis en een 
torenhoge infl atie. Niets om blij van te 
worden.

Maar we genoten eindelijk opnieuw van 
bruisende feestdagen. We konden weer 
kerstmis en nieuwjaar vieren zoals 
‘vroeger’, met familie en vrienden. 
Dat was een verademing. Ook onze 
gemeentelijke festiviteiten zoals Kapelle 
zingt, de braderie, Kapelle klinkt, de 
intrede van Sinterklaas ... konden weer 
doorgaan en bezorgden veel inwoners 
een gezellig samenzijn.

Ondanks de oplopende kosten – ook 
voor onze gemeente – is het bestuur 
erin geslaagd om de gemeentekas 
gezond te houden én te blijven investeren. 
Daarover leest u meer in de volgende 
editie van ons huis-aan-huisblad.

Op 1 januari heeft Lena Ghysels haar 
mandaat als eerste schepen over-
gedragen aan Sonja Thielemans uit 
Nieuwenrode. Dat was zo afgesproken 
bij de coalitievorming in 2019. Bedankt 
Lena voor je ongebreidelde en enthou-
siaste inzet voor en in onze gemeente. 
En voor Sonja: veel succes om de 
voorziene plannen verder uit te rollen 
en te realiseren.

Veel leesplezier!

Hendrik 
De Vleeschouwer

Voorzitter

Burgemeester Huysmans en schepen 
Van de Voorde voerden de onderhan-
delingen. De Druppelteen blijft zeker 
open tot einde 2025. Ook voor daarna 
is er hoop.

Overdracht mandaten
Op 1 januari 2022 droeg Hilde De Keersmaecker 
haar schepenmandaat over aan Bruno Keuleers 
en op 1 januari 2023 nam Sonja Thielemans de 
fakkel over van Lena Ghysels.

Die overdrachten werden in het bestuur op gepaste 
wijze beklonken. Onder het motto ‘Schepen ben je 
24 op 24 uur’ werden Lena en Hilde in de bloemetjes 
gezet voor hun inzet als schepen voor en in 
Kapelle-op-den-Bos.

Nieuwjaarsfeest 2023
De Nekkerhal in Mechelen was op 14 januari voor 
alle N-VA-leden de place to be. Met ongeveer 5.000 
sympathisanten werd het nieuwe jaar feestelijk ingezet. 
Uiteraard was onze afdeling ook aanwezig. Het was een 
plezierige avond met veel ambiance!

Bedankt 
Hilde en 
Lena!

4 MAART 2023
Zaterdag

LEDENFEEST N-VA
met Peter De Roover
Parochiezaal Ramsdonk 

2 SEPTEMBER 2023
Zaterdag

BARBECUE N-VA
Zaal De Kring

22 APRIL 2023
Zaterdag

SCHEP NA POSSE
Zaal De Mispelaer Nieuwenrode

9 JULI 2023
Zondag

KAPELLE ZINGT
Marktplein Kapelle-op-den-Bos

Maarten Merlevede en Lena Ghysels op het N-VA-feest in Mechelen

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Kapelle-op-den-Bos
www.n-va.be/kapelle-op-den-boskapelle-op-den-bos@n-va.be N-VA Kapelle-op-den-Bos

FEBRUARI 2023, NR. 1   I   V.U.: HENDRIK DE VLEESCHOUWER, OOSTDIJK 14 B14, 1880 KAPELLE-OP-DEN-BOS

kapelle-op-den-bos@n-va.be

KAPELLE-OP-DEN-BOS5



Bedankt  
Lena 

Op 1 januari droeg Lena Ghysels haar mandaat van eerste 
schepen over aan  Sonja � ielemans. Lena wilde tijdens 
haar mandaat van Kapelle-op-den-Bos een bruisende 
gemeente maken, waar mensen centraal staan en elkaar 
ontmoeten. Hoewel de pandemie een rem zette op een aan-
tal van haar bevoegdheden, realiseerde ze met de medewer-
kers van het lokale bestuur en met de vrijwilligers heel wat 
zaken. Dankbaar en met pretlichtjes in haar ogen blikt ze 
terug op de voorbije jaren.

Cultuur is de levensstijl 
van een samenleving 

Onder dat motto legde Lena de missie 
en visie van gemeenschapscentrum 
De Oude Pastorie onder de loep. Het 
resultaat? Een rijk, kwalitatief en 
gevarieerd programma voor jong een 
oud. Het intergemeentelijke samen-
werkingsverband Cultuur Noordrand 
is daarbij cruciaal. Lena haalde ook de 
banden met lokale kunstenaars aan. 
“We kochten nieuwe en handige 
tentoonstellingspanelen zodat onze 
lokale kunstenaars hun werken 
optimaal aan het publiek kunnen 
tonen. De mooie mozaïek van de 
Kapelse Kunstkring kreeg een mooie 
plaats in de hal van het administratief 
centrum. En de schetsen van beeld-
houwer Guido van Causbroeck voor 
het asbestmonument, zijn klaar”, zegt 
Lena.

Kapelle leeft!

Corona zette een zware domper op de 
gemeentelijke feestelijkheden en evenementen. 
Het vernieuwde concept van de aankomst van 
de Sint – met medewerking van onze vereni-
gingen en lokale handelaars – maakte van 
dat kinderfeest een echt familiefeest. Het was 
een schot in de roos. Een aantal oude succes-
formules bleven bewaard, soms in een lichtjes 
gewijzigde vorm: Kapelle danst, Kapelle zingt, 
Kapelle markt, de Nightrun ... Nieuwkomer is 
Kapelle klinkt, een openluchtevenement dat 
elk jaar in een andere deelgemeente doorgaat. 
Dan huldigen we verdienstelijke inwoners, 
verenigingen en sportlaureaten met de klem-
toon op elkaar ontmoeten en samen klinken 
op het nieuwe jaar. 

Scholenoverleg en nieuwe schoolprojecten

Gemeentelijk patrimonium om trots op te zijn

Lokale economie = motor van ons dorp

We organiseerden een driemaandelijks overleg met de Kapelse schooldirecties. Daaruit leerden we wat vrij onderwijs en 
gemeentelijk onderwijs samen kunnen doen, waar de noden van de anderen liggen en waar we met het lokale bestuur 
oplossingen kunnen aanreiken. Onze basisscholen stapten in het project Buck-e: elke scholier die stappend of fietsend 
naar school gaat, verzamelt bucks die ingeruild kunnen worden bij de Kapelse handelaars. Verder installeerden we een 
digitaal aanmeldingsplatform voor de basisscholen zodat we de capaciteit van onze scholen kunnen bewaken. En we 
gaven een aanzet voor een pestactieplan.  

We frissen volop ons gemeentelijk patrimonium op. De herinrichting van het 
administratief centrum was een schot in de roos. De lokettenzaal kreeg een heden-
daags jasje, zodat u daar in alle discretie uw zaken kan bespreken. De raadzaal werd 
opgefrist en kreeg akoestische panelen. De nieuwe loods voor de technische dienst 
biedt eindelijk een deftig onderkomen aan onze werkmannen. Ook de uitleendienst 
voor de verenigingen zal daar onderdak vinden. Het dak van de bib werd voorzien 
van zonnepanelen en de bijschoolse Kinderopvang ’t Klawieterke wordt vanaf januari 
heringericht. Ook de tweedehandswinkel en de doorstroomwoningen krijgen een 
opknapbeurt. De gemeentelijke basisschool ’t Mulderke in Nieuwenrode krijgt een 
uitbreiding en het GC krijgt nieuw sanitair en meubilair. 

Om de lokale economie te ondersteunen riepen we de Kapellebon in het leven. Die bon kan (enkel) ingeruild worden bij 
onze Kapelse handelaars. Er werd al voor meer dan 210.000 euro aan Kapellebons gekocht. Dat is een mooi resultaat! 
We werkten een nieuw reglement uit voor foodtrucks en marktkramers. Ook voor de kermissen maken we een nieuw 
reglement waardoor de attracties meer open zijn en een prikkelarm moment voor hoog sensitieve kinderen ingelast 
wordt. “Ik droom van een ondernemersraad waar ondernemers en handelaars elkaar kunnen ontmoeten en waaruit een 
nieuwe dynamiek kan ontstaan tussen het lokale beleid en het bedrijfsleven. Toen de middenstandsvereniging aankon-
digde de braderie niet meer te organiseren, ging ik met de dienst Vrije Tijd en enkele enthousiaste vrijwilligers aan de 
slag om dat belangrijke evenement nieuw leven in te blazen”, zegt Lena.  

Het Nederlands als verbinding

“Ik ben een overtuigde Vlaming en Kapelle-op-den-Bos is en blijft een Vlaamse gemeente. De oude straatnaamborden 
werden vervangen door modernere exemplaren, voorzien van het nieuwe gemeentelogo en het logo ‘Vlaamse gemeente 
met Vlaamse leeuwtje’. Het bewaken van het gebruik van het Nederlands in de gemeentelijke communicatie, is een 
hele uitdaging. We zorgden ervoor dat in het politiereglement opgenomen werd dat het Nederlands de voertaal is in 
het openbare domein. Franstalige (verkeers)borden en aanplakbiljetten worden steevast verwijderd.  Een sensibilise-
ringscampagne rond oefenkansen om Nederlands te spreken stond nog op de agenda en zal er hopelijk nog komen.”

Lena aan het woord
“Bedankt! Bedankt aan alle Kapellenaren die mij deze mooie en 
leerrijke kans gaven. Bedankt aan het personeels- en het 
managementteam voor de fijne samenwerking en aan de hechte 
ploeg die het schepencollege is. Bedankt, bedankt, bedankt! En 
aan mijn opvolgster Sonja Thielemans: veel succes en energie om 
alle lopende en nieuwe projecten tot een goed einde te brengen. 
Tot binnenkort!”

En het houdt niet op …

    We breidden de openingsuren van de bib uit.

    We lieten een studiebureau een haalbaarheidsstudie maken over de uitbreiding van het gemeenschapscentrum naar de 
Onze-Lieve-Vrouwekerk in Nieuwenrode. Dat gebeurde in overleg met de kerkfabriek en het bisdom.

    We werkten verschillende erfgoeddossiers af: restauratie pastorie, grot en kerk in Ramsdonk.

    We hervormden de adviesraden zodat vrijwilligers, verenigingen en geïnteresseerde burgers inspraak krijgen in het beleid. 

    We promoten onze mooie toeristische fi ets- en wandelwegen. Bij elk openbaar gebouw staan kastjes met daarin mapjes 
met uitgestippelde routes. Een aanrader voor iedereen!

    We gaan onze drie begraafplaatsen opfrissen en herinrichten zodat zij voor elke bezoeker een plek van rust en troost 
kunnen zijn. Elke begraafplaats krijgt een mooi aangelegde sterretjesweide. 

In het bestuursakkoord 2019-2025 werd overeengekomen dat Sonja � ielemans op 
1 januari 2023 de fakkel zou overnemen van Lena Ghysels en het ambt van eerste 
schepen zou opnemen. Dat betekent concreet dat Sonja sinds kort bevoegd is voor 
personeelsbeleid, onderwijs, communicatie, lokale economie, cultuur, begraafplaatsen, 
patrimonium, feestelijkheden, toerisme en Vlaams beleid.

Sonja is geboren en getogen in Nieuwenrode. Ze woont in de Ipsvoordestraat en is zelfstandig 
bankagent en verzekeringsmakelaar. Sonja Thielemans: “Dankzij die professionele insteek 
heb ik een uitgebreid en vertrouwelijk contact met mensen. Een correcte en vlotte service is 
daarbij een belangrijke vereiste. Als schepen wil ik die lijn doortrekken en een luisterend oor 
bieden aan alle inwoners en verenigingen van Nieuwenrode, Kapelle-op-den-Bos en Rams-
donk.” Sonja is bereikbaar via 0478/10 29 30 of sonja.thielemans@kapelle-op-den-bos.be.

Nieuwe eerste schepen: SONJA THIELEMANS 

Op naar een fi etsvriendelijke gemeente
In het bestuursakkoord 2019-2024 beloofden we van Kapelle-op-den-Bos een � etsvriendelijke gemeente te 
maken. Nu, vier jaar later, worden de resultaten van die belo� e duidelijk zichtbaar. We hebben woord gehouden! 

4. FIETSPAD IN DE MOLENSTRAAT 

Dat fietspad is een verademing voor het fietsverkeer tussen Nieuwen-
rode en Kapelle-Centrum én voor de vele studenten die er dagelijks 
hun route naar school rijden. In een volgende editie van ons huis-
aan-huisblad gaan we verder in op dat project. Verder realiseerden we 
enkele quick wins zoals de inrichting van een fietsstraat ter hoogte van 
de tunnel in de Oudstrijders-straat en in de Jan Hammeneckerstraat en 
de optimalisatie van het T-kruispunt van Leireke met de Bormstraat. 

5. FIETSPAD KUIERMANSSTRAAT 

Begin 1 februari werd de aanbesteding voor de aanleg van 
een fietspad in de Kuiermansstraat toegekend. Dankzij een 
snelle beslissing van de provincie Vlaams-Brabant gaan de 
werken al van start op 1 maart. Met dat fietspad realiseren 
we een vlot fietsverkeer tussen Nieuwenrode en het 
centrum van Kapelle-op-den-Bos via de recent vernieuwde 
Molenstraat.

Momenteel werken we samen met een studiebureau voorstellen uit om een aantal kruispunten in onze gemeente aan te pakken. Na 
de nodige participatiemomenten met onze inwoners zullen we die voorstellen stuk voor stuk uitrollen. We houden daarbij uiteraard 
rekening met de stand van zaken van de andere werken in onze gemeente. We zetten belangrijke stappen om de beloftes uit het 
bestuursakkoord na te komen en om Kapelle-op-den-Bos fi etsvriendelijk te maken. De verandering werkt!

Renaat Huysmans, burgemeester

2. AANLEG AFGESCHEIDEN 

FIETSPAD OUDEMANSTRAAT 

(KANT VAN RAMSDONK) 

Aan de andere kant van de weg was 
buurgemeente Londerzeel niet bereid 
om te investeren. Daar ligt dus geen 
fietspad.

1. VERBREDING SPOORWEGTUNNEL 

IN RAMSDONK 

Een realisatie in samenwerking met 
Infrabel. Dankzij die ingreep hebben 
de fietsers langs beide kanten van de 
weg een veilige fietsstrook. Tegelijker-
tijd realiseerden we het ontbrekende 
stuk fietspad tot aan de Stuiverstraat. 

3. STUKJE FIETSSNELWEG NAAR BRUSSEL: 

WEGENISWERKEN OOSTDIJK

De tweede fase van de wegeniswerken op 
de Oostdijk worden gefinaliseerd. Daarmee 
realiseren we een stukje fietssnelweg naar 
Brussel. Na afwerking van de tweede fase, 
gaan de werken verder op het grondgebied 
van Willebroek. In een laatste fase realise-
ren we het ontbrekende stuk tussen de brug 
van Kapelle-op-den-Bos en Willebroek. 

Uw nieuwe 
eerste schepen 

Sonja 
Thielemans
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